

捐助「新健社」

Donation to The Hong Kong Stroke Association



感謝捐助支持本社，請填寫下列表格，以whatsapp/電郵/郵遞方式交給我們，以便跟進。

Thank you for your donation. Please complete the form and send to us by whatsapp/email/mail for processing, thank you.

捐款人資料 Donar's Data

姓名 Name : _____

電話 Tel : _____ 電郵 Email : _____

捐助金額 Donation amount*

\$100 \$200 \$500 \$1,000 自訂 Others \$ _____

*捐助港幣一百元或以上，可憑本社收據申請扣減稅項。

Donations of HK\$100 or above are tax-deductible with official receipt.

收據名字 Name on receipt : _____

不必收據 No

捐款方法 Donation Methods :

- 劃線支票，抬頭請寫「新健社」
- 銀行直接存款中國銀行：012-898-2-008860-9
- 轉數快 FPS162108757
- 透過 PayMe App 掃描二維碼進行捐款
- 透過支付寶 AliPayHK App 掃描二維碼進行捐款
- Crossed cheque payable to **The Hong Kong Stroke Association**
- Deposit to Bank of China a/c 012-898-2-008860-9
- Faster Payment System: FPS162108757
- Through PayMe App
- Through AliPayHK App



支票請寄新健社總辦事處：

九龍新蒲崗五芳街10號新寶中心1901-1902室
1901-1902, New Treasure Centre, 10 Ng Fong Street, San Po Kong, Kowloon.

請把其他入數證明Whatsapp至67570579

查詢電話 Enquiries : 2307-8257

本社將會用上述資料與閣下保持聯絡，定期介紹「新健社」的活動和發收據之用。一切資料，絕對保密。

Data collected will be treated strictly confidential and will be used for issuing receipt and sending information on HKSA's future activities purpose only.

如閣下不願收到「新健社」的活動資料，請於方格內加上 ✓ 號:

If you do not want to receive information on HKSA's future activities, please tick the box:

新健社地址：九龍新蒲崗五芳街10號新寶中心1901-1902室

電話：2307-8257 傳真：2307-8573

電郵：hk_stroke_a@yahoo.com

www.hk-stroke-a.org.hk

